
Μαθαίνω να γράφω σωστά 

Θηλυκά σε -η 

 

Ουδέτερα σε –ι 

 

 

 

 

   

Τα θηλυκά (κορίτσια) θέλουν η 

(ήτα) στο τέλος μα και στην αρχή. 

Πάτησε στην εικόνα να θυμηθείς το 

τραγούδι! 

Μπροστά έχει «το», τελειώνει σε 

«ι», το γιώτα στο τέλος, το γιώτα 

στο τέλος… λέει το τραγούδι για τα 

ουδέτερα σε –ι. 

Πάτησε στην εικόνα να θυμηθείς 

και αυτό το τραγούδι! 

Πάτησε στα παρακάτω για να παίξεις διαδραστικά και να εξασκηθείς 

στην ορθογραφία. 

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=ZyjHidQjCno
https://www.youtube.com/watch?v=U0z8Hynm1qo
https://www.liveworksheets.com/uk1448767ir
https://www.liveworksheets.com/ap634278ge

